
Referat fra Styremøte

Organisasjon Kor é vi

Dato 12. juni 2023

Tidspunkt 20:00 - 22:00

Sted På Teams

Til stede      Ikke møtt

Audun Flage Solheim, Styremedlem

Eli Moe, Styremedlem

Stig Arntzen, Styremedlem

Nina Elin Andresen, Leder

Oddbjørg Smaadal, Økonomiansvarlig

Jan Hetterud, Styremedlem

Saksliste

23-30 Valg av referent

Referat: Eli Moe

23-31 Godkjenning forrige styremøte-referat.

Referat: Referat fra forrige styremøte ble godkjent med disse rettelsene:

Dato for styremøte: 31.05.
Sted: Ytrebygda kirke

Godkjenning referat: Leie for Gimle er 800 kr/time

Orienteringsrunde: Marthasalen må brukes den 07.06.

Eventuelt: Siste øving før ferien er 14.06.

23-32 Orienteringsrunde

Referat: 2. Orienteringer
Koristene etterlyser «stand-up»sanger. En mulig løsning er at vi øver inn noen sanger utenom 
vanlig øvingstid og uten Maria.

Konsert 10.06. og påfølgende fest forløp uten problemer. Koristene virket som de var veldig 
fornøyde. Vi hadde 9 betalende publikumer, dvs 1.800 kr i inntekt.

23-34 eventuelt 

Referat: Vi mangler endelig avgjørelse på hvilke kor som blir med oss på Johann M. Haydn sitt
verk i 2024. Dato for konsert er heller ikke fastsatt. Korene som er invitert til å være med oss 



er: Follesø Mannskor, Landås Kirkekor og Dragefjellet Damekor.

Vi legger opp til et seminar i okt/nov. Vi har ikke avgjort om det blir bare oss eller om vi tar med
de andre korene. Nina snakker med Maria.
Vi har ikke bestemt hvor vi skal holde konserten.

Vi har ikke bestilt noter til verket, Nina sjekker med Maria hva vi skal bestille.

Oddbjørg sender inn endelig repertoar for korturen.

23-33 Dato for nytt styremøte

 

Referat: Neste styremøter:
14.08. kl 20.00 på teams, 11.09., 09.10., 13.11, 11.12., og 15.01.



Sted:

Dato:

Signaturer:


